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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnökének

	

Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„A normatív földalapú támogatások milyen összegben kerültek eddig
kifizetésre, ebből mennyi az európai uniós forrás és mennyi a hazai TOP UP
részesedés?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő
kérdést kívánok benyújtani

Dr. Németh Imre
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszternek .

Tisztelt Miniszter Úr!

Nyilatkozataiból egyértelműen kiderül, hogy a normatív földalapú támogatás 50
-át kifizették . Azt viszont még nem közölte, mennyi ennek a támogatásnak az

összege .

Ezért kérdezem, hogy a normatív földalapú támogatások milyen összegben
kerültek eddig kifizetésre, ebből mennyi az európai uniós forrás és mennyi a hazai
TOP UP részesedés?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2005 . január 20-án
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